

488 Sayılı Damga Vergisi Kanununa Ekli (1) Sayılı Tabloda Yer Alan Bazı Kâğıtlara Ait Maktu Vergi Tutarlarının Yeniden Belirlenmesi Hakkında Karar (Karar Sayısı: 10364)



06 Eylül 2025 Tarihli Resmi Gazete Sayı: 33009
Cumhurbaşkanı Kararı Karar Sayısı: 10364 488 sayılı
Damga Vergisi Kanununa ekli (1) sayılı tabloda yer...

488 Sayılı Damga Vergisi Kanununa Ekli (1) Sayılı Tabloda Yer Alan Bazı Kâğıtlara Ait Maktu Vergi Tutarlarının Yeniden Belirlenmesi Hakkında Karar (Karar Sayısı: 10364)

Tarih: 6 Eylül 2025
06 Eylül 2025 Tarihli Resmi Gazete

Sayı: 33009

Cumhurbaşkanı Kararı

Karar Sayısı: 10364

488 sayılı Damga Vergisi Kanununa ekli (1) sayılı tabloda yer alan bazı kâğıtlara ait maktu vergi tutarlarının yeniden

belirlenmesi hakkındaki ekli Kararın yürürlüğe konulmasına, mezkûr Kanunun mükerrer 30 uncu maddesi gereğince karar verilmiştir.

5 Eylül 2025

Recep Tayyip ERDOĞAN

CUMHURBAŞKANI

5/9/2025 TARİHLİ VE 10364 SAYILI CUMHURBAŞKANI KARARININ EKİ
KARAR

MADDE 1– (1) 1/7/1964 tarihli ve [488 sayılı Damga Vergisi Kanununa](#) ekli (1) sayılı tablonun “IV.Makbuzlar ve diğer kâğıtlar” başlıklı bölümünün “2. Beyannameler (Bu beyannamelerin sadece bir nüshası vergiye tâbidir):” fıkrasında yer alan maktu vergi tutarları aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

a) Yabancı memleketlerden gelen posta gönderilerinin gümrüklenmesi için postanelerce gümrüklere verilen liste beyannamelerde yazılı her gönderi maddesi için	(7,00 TL)
b) Vergi beyannameleri: ((f) bendi dâhil olmak üzere, beyanname verme süresi içerisinde düzeltme amacıyla verilen beyannameler hariç)	
ba) Yıllık gelir vergisi beyannameleri	(1.000,00 TL)
bb) Kurumlar vergisi beyannameleri	(1.350,00 TL)

be) Katma deęer vergisi beyannameleri	(665.00 TL)
bd) Muhtasar beyannameler	(665,00 TL)
be) Dięer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hari)	(665,00 TL)
c) Gmrk idarelerine verilen beyannameler	(1.350,00 TL)
d) Belediye ve il zel idarelerine verilen beyannameler	(495,00 TL)
e) Sosyal gvenlik kuramlarına verilen sigorta prim bildirgeleri	(495,00 TL)
f) 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Saęlık Sigortası Kanunu uyarınca verilmesi gereken aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyannamenin birleřtirilerek verilmesiyle oluřturulan beyannameler	(790,00 TL)

MADDE 2- (1) Bu Karar yayımı tarihini izleyen aybařında yrrlęe girer.

MADDE 3– (1) Bu Karar hkmlerini Hazine ve Maliye Bakanı yrtr.